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Igen var vi 13 medlemmer samlet.
Bjarne viste et lille glimt fra arkivet, nemlig i år 2000 til New Zealand. 
Filmen bar tydelig præg af, at det var noget af det første video jeg har lavet.
Vi besøgte Rotorua-området med det kogende søer og pools. 

Ellers var programmet meget amputeret. Vi var blevet forvist til kantinen
grundet renovering af andre lokaler. Og det var ingen succes. Den gamle
projektor i loftet  har ikke HDMI. Dvs. at lyd og billede kører hver for sig.
Dette i kombination med Anni`s bærbare, som heller ikke har HDMI, gjorde,
at vi ikke fik særlig meget ud af Annis undervisning. Og det var ærgerligt for
ikke mindst Anni, men også for udbyttet af hendes undervisning. 

Anni viste, hvorledes man benytter keyframes til at foretage forskellioge 
effekter løbende hen  over filmen. F.eks. at starte at zoome midt i et klip og 
ændre zoom undervejs i klippet. Keyframes er et SUPER-værktøj, som vi 
absolut bør lære at bruge noget mere. 
Anni viste også lidt om klipning på flere spor. Dette er vist også noget. Der
skal tages op igen, når udstyret virker optimalt. 

Aftenens aktivioteter  iflg program
Og nu vi er kommet godt i gang igen, så er du måske kommet til at
savne et eller andet udstyr, f.eks. lys, lyd, mikrofoner, stativer, grøn
skærm eller andet. Det er jo ofte en god ide med et ekstra kamera,
som kun skal optage lyden. Også bare en god makker, en lydmand
eller en der kigger mere på lys og skygger kan være en god ide.
Så HUSK, at alt udstyr vi har i klubben og i HLTV kan du låne, få
hjælp til og vejledning i brugen af. Måske følger en makker med til
dine optagelser. Makkeren behøver jo ikke selv at filme. Ofte
mangler man bare en slags ” hold-ved-montør” 

Vi kom ikke meget ind på emnerne, så måske kan vi komme mere ind på det 
næste aften. Vi vil forsøge, at få projektor mm til at virke næste gang, eller finde 
andet lokale.   
Til orientering kan nævnes, at vi arbejder på at få etableret noget bedre 
undervisning. Mere effektivt. ”mand til mand” undervisning. Eller lignende
HVIS du har forslag til, hvordan vi kan gøre det, må du meget skrive lidt  til mig
om din ide.. 
Vi har jo faktisk også lokalet de mellemliggende torsdage, så måske  ???

TILLYKKE med fødselsdagen til VAGN. 
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